
FAU møte Holviga Barneskole | REFERAT 

Møtedato | klokkeslett 06/03-23 | 1830-20:30 | Møtested Modulskole, Holvika  

Møte innkalt av Johan Martin Ugland  

Møtetype FAU møte  

Tilrettelegger   

Referent Tor Eide  

Timeskriver NA  
 

Ruth Skåre Grunnøy – Rektor 

Svein Atle Wilhelmsen – 1. trinn, SU leder 

(nestleder FAU) – frafall 

Lars Olav Karlsen – 2. trinn, Kasserer  

Birgitte Utskot – 3. trinn – frafall  

Arild Hovda – 4. trinn og KFU rep 

 Tor Eide – 5. trinn, sekretær 

Johan Martin Ugland – 6. trinn og FAU leder  

Bjørnar Vestøl – 7. trinn 

SAKSLISTEEMNER 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Godkjenning av referat fra forrige møte  | 

Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon:  

FAU leder løfter referat fra FAU møte 9. Februar 2023 til godkjenning..   

 Konklusjon:  

 Godkjent  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Sendes til Torunn Nilsen for distribusjon. Tor Eide Innen neste møte 

   

Tildelt tid | 35 min | Sakslisteemne Informasjon fra skolen Presentatør Ruth Skåre 

Grunnøy 

Diskusjon:  

Nye stillinger er utlyst, men det er ikke en økning i årsverk. Utlysningene er pga naturlig avgang, 

permisjoner og etterutdanning.  

Virksomhetsplanen for 2023 har som fokus på å klargjøre gode fagplaner og temaplaner. Det skal 

bygges en felles kultur og et felles arbeidsmiljø.  

Spekter undersøkelsen er startet (3.-7. trinn), resultatet vil bli presentert for FAU når det er 

tilgjengelig. 

Alle skolene i Grimstad skal være dysleksi vennlige. Eide skole er først ute og er nå godkjent. De 

resterende skolene i Grimstad kommer nå etter.  

Det er blitt uttalt på et foreldremøte at Holviga Barneskole at skolen ikke tilfredsstiller lærenormen.  

Det stemmer ikke. Holviga Barneskole tilfredsstiller lærenormen både 1.-4. og 5.-7., men rektor har en 



Side 2 

bekymring for tilleggsoppgaver som legges på lærere i forhold til utvikling av budsjett  og antall 

stillinger.   

Holviga Barneskole er 420 elver pr mars 2023. Skolen har total kapasitet på skolen er 450, men 450 er et 

teoretisk tall basert på en ideell fordeling av barn/trinn/klasse. For skolestart høsten 2023, vil det bli en 

netto elevøkning på skolen. I tillegg tilkommer det normalt ca 10 elever fra 2. til 6. trinn hvert år.  

 

Skoleløp - Team Rynkeby barnekreftforskning skoleløpet blir gjennomført 8. mai.  

   

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

FAU ønsker en redegjørelse på hva som ligger i vedtaket 

fra Grimstad Kommune ang Nye Holviga Barneskolen 

vedrørende størrelse. Hva betyr romslig skole til 600, 

internasjonal skole og forsterket enhet med hensyn på 

totalt antall?  

Ruth Neste FAU 

   

Tildelt tid | 10 min | Sakslisteemne 17. mai Presentatør Johan Martin Ugland  

Diskusjon: 

 Forespørsel om FAU kan bevilge 3000,- til komiteen.  

17. mai komiteen kan inviteres til neste FAU for planlegging.  

Rune Nøstvik kan kontaktes for lån av benker og bord – 975 63 506 

 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Innhente kontonummer for overføring 

Innhente tegning over skoleområdet fra kommunen.  

Tor 

Tor 

 

 

 

Tildelt tid | 15 min | Sakslisteemne Trafikksikkerhet Presentatør Johan Martin Ugland 

Diskusjon:  

Skilt planen for skolen er ikke ferdig enda, og de midlertidige løsningene er ikke på plass.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

Purre kommune på status og fremdrift.  Johan Martin  

 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Ny Skole Presentatør Ida Kristine Steffensen Heiskel  

Diskusjon:  

Arbeid med reguleringsplan pågår og planforslag skal på høring denne våren. 
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Kommunen skal vurdere gjennomføringsmodell som skal brukes i prosjektet.  

Gjennomføringsmodeller som vurderes er varianter av totalentreprise og samspillsmodeller.  I en 

samspillsentreprise kontraheres en samspillsgruppe bestående av de viktigste prosjekterende og 

utførende. Samspillsgruppen har i samarbeid ansvaret for prosjekteringen frem mot en omforent 

målpris og fremdriftsplan.  

 

Det er kommet politiske vedtak som øker omfanget på skolen. 

Vedtaket sier at man skal se på muligheten til å ha internasjonal skole og en forsterket avdeling for 

elever med spesielle behov. 

 

Detaljer og endelig avgjørelse på omfanget skal landes før planleggingsfasen starter opp i august.  

Det er ansatt en ny erfaren prosjektleder som skal gå i tospann med Ida i begynnelsen av prosjektet for 

så å ta over. 

 Dette vil sikre at det er nok ressurser til prosjektet og minke sårbarhet. 

Den nye prosjektlederen begynner i juni. 

 

Risikooversikt/matrise er i utgangspunktet styrt av arbeidsbeskrivelse, og vil bli etablert tidlig høst 

2023. 

 

Skolen skal være klar for overlevering våren 2026. 

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

 

 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Innkommende saker Presentatør Johan Martin 

Ugland 

Diskusjon:  

Skolemelk utgår, det er ikke mulig å løse det teknisk med modulbygget og samtidig overholde HMS 

krav.  Det vil enten blokkere nødutganger på mat og helse, alternativt medføre at lastebilen må krysse 

hele skoleområdet hvilket ikke vil være en trygg trafikal løsning. Løsninger for skolemelk 

inkorporeres i planen for ny skole.  

Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

 

Tildelt tid | 5 min | Sakslisteemne Evt Presentatør Johan Martin Ugland 

Diskusjon:  
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Gjøremål Ansvarlig person Tidsfrist 

   

 

 

 


